
Markedsføring Hordaland helsefagsko le 2014 - 15 - -
Tilbakemelding på Helsefagskole ns rekrutteringskampanje.

TEAM A Følgende arbeid er blitt utført

Bakgrunn

I flere sammenhenger har vi mottatt tilbakemelding er om at tilbudet i Helsefagskolen har
vært lite kjent. Dette er og noe en har sett ved opptak av studenter, der mange av dem har
fått vite om tilbudet ofte via tilfeldigheter. På bakgrunn av dette ble det opprettet en
arbeidsgruppe via Hordaland Fylkeskommu ne, der en skulle se på ulike
rekrutteringsmuligheter . Arbeidsgruppen besto av personer fra opplæringsavdelingen ved
Hordaland Fylkeskommune, NHO, tilsette ved Helsefagskolen i Hordaland, administrativ leder
av Horda la nd Helsefagskole, samt en representan t fra Fylkesmannens kontor. Gruppen
ønsket en kampanje som ble rettet mot aktuelle kommuner i Hordaland.
Arbeidsgruppen ønsket en kampanje som ble rettet mot enkelt kommuner, gjennom direkte
kontakt.

Marianne Moberg og Bjarte Johnsen skulle arbeide med ka mpanjen gjennom skole året .
(Mrkn: I tillegg har Anne Kari Kalve og Inger Elen Melingen hatt 2 ekstra kam p a njar på R eh ab i litering,
se nederst h er )

Gjennomføring

Bjarte Johnsen Marianne Moberg startet med å kartlegge kommunens opplæringsbehov,
dette ble basert fra innmeldte data / rapporter til Fylkesmannen. Med utgangspunkt i
opplæringsbehov og den enkelte kommunes priori teringer så vi nærmere på geografiske
forhold.
Vi tenk te at en med fordel kunne tilby ulike fagskoletilbud i ”egen definerte ” regioner som
omfattes av flere nærliggende kommuner. Kunne en ha et felles samlingspunkt for en klasse
der det var kort reisevei for studenter som kom fra nærliggende kommuner?
Vi bestemte oss for å kontakte to regioner og be om å få presentert helsefagskole tilbudet. Vi
mente og at det var viktig å få tilbudet presentert tilbudet på to ulike nivå i kommunene.
Vi ønsket kontakt m ed kommunes administrative nivå / ledelse . Vi mener at slike
utdanningstilbud må være forankret i kommens ledelse for at aktuelle studenter skal kunne
gjennomføre på en god måte. Arbeidsgiver må da være villig til å tilrettelegge for sine
arbeidstakere. De tte vil selvsagt innebære noen omkostninger for kommunen , selv om selve
utdanningstilbudet er gratis.

Å kunne presentere tilbudet for aktuelle studenter i den enkelte kommune.
Vårt opplegg ble presentert for arbeidsgruppen og det ble bestemt at vi skull e konsentrere
oss om kommuner i vest og Nordhordland .

Følgende regioner / kommuner ble kontaktet :

Kommuner i Vest : Øygarden, Sotra og Sund kommune.

Kommuner i Nord: Lindås, Fedje, Meland , Austrheim , Masfjorden og Modalen . Nevnte
kommuner har et interkomm unalt samarbeid, noe som gjorde det lettere få møte ”alle” i ett
møte .



 
 
Kommunene i Vest: Administrativt nivå / ledelsen innenfor helse ble kontaktet for å få avtaler 
om et møte.  

Møte i Øygarden – 20.februar. 

Møtet ble gjennomført med kommunens ledelse på plass. De ble informert om Hordaland 
Helsefagskole sitt tilbud, innhold, opptakskrav, studiets arbeidsmengde, om praksisperioder / 
plasser og de ulike studieretningene innenfor helsefagene. 
Videre ble de også presentert for en Master oppgave (Masteroppgave fra Organisasjon, 
ledelse og arbeid ved UiO) som forteller på en god måte hva de som kommune får igjen ved å 
videreutdanne egne tilsette. Dette gjelder både faglig nivå, kvalitet, motiverte elever som kan 
møte samfunnets krav til helsetjenestene som kommunene skal yte etter 
samhandlingsreformen. 
Det ble og satt av tid til spørsmål og tilbakemeldinger fra de som var i møtet. Ledelsen var 
positiv til Fagskolens helsefagtilbud og ser helt tydelig at det blir viktig for de å prioritere 
eventuelle tilbud ut fra eget kompetansebehov. Det var og ønskelig å samarbeide med Fjell 
kommune og Sund kommune om felles undervisningssted / tilbud sentralt i en av 
kommunene. 

 

Møte i Fjell kommune – 23.april. 

Møtet ble gjennomført med kommunens ledelse på plass. De ble informert om Hordaland 
Helsefagskole sitt tilbud, innhold, opptakskrav, studiets arbeidsmengde, om praksisperioder / 
plasser og de ulike studieretningene innenfor helsefagene. 
Videre ble de også presentert for en Master oppgave som forteller på en god måte hva de 
som kommune får igjen ved å videreutdanne egne tilsette. Dette gjelder både faglig nivå, 
kvalitet, motiverte elever som kan møte samfunnets krav tile helsetjenestene som 
kommunene skal yte etter samhandlingsreformen. 
Det ble og satt av tid til spørsmål og tilbakemeldinger fra de som var i møtet. Ledelsen var 
positiv til Fagskolens helsefagtilbud og ser helt tydelig at det blir viktig for de å prioritere 
eventuelle tilbud ut fra eget kompetansebehov.  

 

Møte i Sund Kommune 

Foreløpig ingen avtale om møte, årsaken til dette er aktuell person i kommunen har vært lite 
tilgjengelig. Bjarte arbeider fortløpende med å få til en avtale. 

 

Møte med Nordhordlands  kommunene  på Lindås – 6.mars 

Møtet ble gjennomført med kommunens ledelse på plass. De ble informert om Hordaland 
Helsefagskole sitt tilbud, innhold, opptakskrav, studiets arbeidsmengde, om praksisperioder / 
plasser og de ulike studieretningene innenfor helsefagene. 
Videre ble de også presentert for en Master oppgave som forteller på en god måte hva de 
som kommune får igjen ved å videreutdanne egne tilsette. Dette gjelder både faglig nivå, 
kvalitet, motiverte elever som kan møte samfunnets krav tile helsetjenestene som 
kommunene skal yte etter samhandlingsreformen. 
Det ble og satt av tid til spørsmål og tilbakemeldinger fra de som var i møtet. Ledelsen var 
positiv til Fagskolens helsefagtilbud og ser helt tydelig at det blir viktig for de å prioritere 
eventuelle tilbud ut fra eget kompetansebehov.  
Interkommunal gruppe ønsket et samarbeid med Hordaland Helsefagskole, men ønsket å få 
diskutert tilbudet noe mer. 
 
 



I forbindelse med møtene fikk alle skiftelig informasjon i form av brosjyrer som viser 
Hordalands Helsefagskole sitt tilbud og innhold. Det ble også sendt ut tilsvarende 
informasjon elektronisk til våre ”kontaktpersoner”, disse skulle da distribuere dette videre til 
de som representerte de ulike kommunene. Interkommunal gruppe i Norhordaland er blitt 
kontaktet via mail i ettertid – her har vi ikke mottatt svar før sommerferien var her. 

 

Veien videre. 

Så sant kommunenes ledelse ønsker å tilby sine ansatte ett eller flere Helsefagskoletilbud, 
blir det naturlig å lage informasjonsmøter for aktuelle studenter. 
Det vil være ønskelig at de ulike kommunene samarbeider om og prioriterer en eller flere 
studieretninger i Helsefagskolen. Videre blir det og viktig å finne en undervisning plass som 
gir studentene kortest mulig reiseavstand. Det vil og holde reisekostnadene ned for 
studentene. 
Her tenker vi å møte aktuelle studenter på kveldstid, møtet må være annonsert på aktuelle 
arbeidsplasser og muligens i lokal presse.  

Oppsummert. 

Travel hverdag , det å få innpass har vært krevende.  Flere av de forteller at det har vært 
vanskelig å til rette legge  for de studentene som hadde søkt på egen hånd – altså ikke avklart 
dette med arbeidsgiver.  
Noen etterlyste Fagskoletilbud som ikke er opprettet hos oss,  

Miljøarbeid  rettet mot mennesker med funksjonsnedsettelse 
PU – Barn med særskilte behov. 

 
Bjarte Johnsen og Marianne Moberg  desember 2015 

  



TEAM B aktiviteter   
 
Anne Kari Kalve og  Inger Elen Melingen har hatt spesielt fokus på Rehabilitering og Helse, aldring og 
aktiv omsorg, men også generell informasjon om helsefagskolen.     
Mange treffpunkt og stor møteaktivitet i tillegg til mykje PC/tlf og epost: 

 

Dato Sted 

21.08.14 
Voss   3 ulike sjukeheimer 
Heimesjukepleie 

01.09.14 Bergen Sentrum  

03.09.14 Austevoll  Strategi planlegging 

04.09.14 
Voss  Sjukeheim Oppheim 
Voss sjukehus    Rehabiliteringssenter 

05.09.14 Austevoll  Barnehager    Verna boliger 

08.09.14 Austevoll   3 Barnehager  

10.09.14 Fitjar  Barnehager   Fitjar sjukeheim 

16.09.14 Fitjar kommunehus   Havnahuset foredrag Helsefagskulen 

17.09.14 Stord kommune  + 2 sjukeheimer 

18.09.14 Os    Ravneberghaugen 

19.09.14 Telefonmøte Rehab  Austevoll 

24.09.14 Austevoll Møte kommunehus   Bofellesskap/rus 

24.10.14 Markedsføringsmøte i fylkeskommunen Bergen 

11.02.15 Rådgiveropplæring Bergen 

03.06.15 Voss kommune Presentasjon og samarbeidsmøte 

20.08.15 Osterøy Sjukeheim Foredrag om Hordaland Helsefagskole 

26.10.15 Møte Rehab Helsefagskulen 

29.10.15 Oppstart (7 uker) Markedsføringskampanje 

6.11.15 Gullstøltunet Øvre Kråkenes Bergen 

12.11.15 Mildeheimen sykehjem - Bergen 

17.11.15 Skjoldtunet sjukeheim  Bergen 

19.11.15 Midtbygda sjukeheim Bergen 

3.12.15 Fyllingsdalen sjukeheim Bergen 

9.12.15 Øvsttunheimen  Sjukeheim Bergen  Fyllingsdalen sjukeheim Bergen 

10.12.15 Åstveit sjukeheim    Bergen s soner  

14.12.15 Bergen sentrum   Soner 

16.12.15 Engensenteret 

Des- 2015 Anne Kari Kalve og Inger Elen Melingen 


